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Komise pro sport a sportovní dotace Rady města Beroun 

 
 

ZÁPIS č. 4/2019 

z jednání Komise pro sport a sportovní dotace, konaného dne 11. 11. 2019 

od 18.00 hodin v zasedací místnosti Městského úřadu Beroun 
 

 

Přítomni:  

 

Členové komise: Mgr. Jan Piskáček, Ing. Jan Šimko, Jan Bečvář, Václav Koudela, Michal Maryška, 

Mgr. Martin Onderka  

 

Omluveni: Mgr. Martin Šašek, Ing. Viktor Burkert st. 

 

Neomluveni: Ing. Karel Přibyl 

 

Hosté: Mgr. Dušan Tomčo – místostarosta města Beroun, Martina Bozemanová – ČUS, Pavel Suk – 

ČUS, Tomáš Maurer – ČUS 

 

Zapisovatelka: Michaela Zítová 

Ověřovatel zápisu: Michal Maryška 

 

Program jednání: 

1. Zahájení, seznámení s programem a jeho odsouhlasení  

2. Informace o plnění usnesení z předešlých jednání Rady a Zastupitelstva města Beroun  

3. Informační systém ČUS 

4. Různé  

5. Závěr  

                                                    Jednání 

 

K bodu 1 – Zahájení 

           

Jednání komise zahájil a dále řídil předseda Mgr. Jan Piskáček. Předseda komise přivítal všechny 

přítomné členy, místostarostu města Beroun Mgr. Dušana Tomča a hosty z České unie sportu (dále 

jen „ČUS“) Martinu Bozemanovou, Pavla Suka a Tomáše Maurera. 

 

Předseda komise jmenoval zapisovatelkou Michaelu Zítovou a ověřovatele zápisu Michala Maryšku. 

 

Dále předseda konstatoval, že v čase zahájení jednání komise bylo přítomno 6 členů a komise je 

usnášeníschopná.  

 

Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace schvaluje program jednání. 

Hlasování: pro 6 – proti 0 – zdržel se 0 

 

 

K bodu 2 – Informace o plnění usnesení z předešlého jednání Rady a Zastupitelstva města 

Beroun 

 

Usnesení RM ze dne 14. 8. 2019 



 2 

489/29/RM/2019 Dotační program "Poskytování dotací na sportovní činnost ve městě Beroun v roce 

2020"  
 

I. Rada města bere na vědomí zápis č. 3 ze zasedání Komise pro sport a sportovní dotace 

Rady města Beroun ze dne 23. 9. 2019. 

II. Rada města schvaluje dotační program "Poskytování dotací na sportovní činnost ve městě 

Beroun v roce 2020" v předloženém znění. 

 

Komise pro sport a sportovní dotace bere na vědomí plnění usnesení z předešlého jednání Rady 

města Beroun. 

 

K bodu 3 – Informační systém ČUS 

 

Předseda předal slovo zástupcům ČUS, kteří přítomným, formou prezentace, představili informační 

systém. Město Beroun má v současné době zájem o pasportizaci sportovišť. Prvotní náklady na 

realizaci pasportizace budou činit přibližně 50.000,- Kč. Následná aktualizace bude probíhat na 

základě dohody mezi ČUS a městem Beroun. Dále je možné provádět malé úpravy i v průběhu roku, 

kdy budou změny provedeny bez nároku na honorář (např. vystavění nové městské sportovní haly, 

uzavření některého významného sportoviště). Tomáš Maurer přítomným představil i další funkce 

systému (např. kontrola členské základy jednotlivých klubů), o které nemá město Beroun v současné 

době zájem (důvody: nedojednané spolupráce s MŠMT/sportovní agenturou, systém není zcela 

v souladu s městskými dotačními podmínkami, aby mohl být plně využit v případě poskytování 

dotací). O využití dalších možností systému se bude jednat v budoucnu.   

 

Komise pro sport a sportovní dotace bere na vědomí informace k informačnímu systému ČUS a 

souhlasí s využitím nabídky na pasportizaci sportovišť. 

 

K bodu 4 – Různé 

 

Místostarostova Tomčo informoval o tom, že se městu podařilo získat přilehlé pozemky okolo 

skateparku, kde by mohla být v následujících letech vybudována nová sportoviště.  

 

Michal Maryška si pro přítomné připravil prezentaci o sportovním klubu Piranhas. Informoval 

přítomné o fungování klubu a především o problému se sportovištěm pro pálkovací sporty. 

V současné době není v Berouně vhodné sportoviště pro pálkovací sporty. Klub proto jedná 

s městem Beroun o výstavbě nového sportovního hřiště, které bude určeno především pro pálkovací 

sporty. Dále pan Maryška uvedl, že se v současné době jedná s majiteli pozemku v lokalitě u 

dřívějšího „Hobexu“, avšak podmínky případného pronájmu nejsou ideální. Také uvedl, že celková 

plocha sportoviště by měla být cca 80x80 metrů celkem.  

Místostarosta Tomčo potvrdil informaci, že město se snaží vyhledat vhodný pozemek pro pálkovací 

sporty a bude o této situaci nadále informovat. 

 

Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace doporučuje Radě města Beroun vyhledat vhodnou 

lokalitu pro pozemek určený na pálkovací sporty. 

Hlasování: pro 6 – proti 0 – zdržel se 0 

 

Místostarosta Tomčo informoval o možnosti zřízení ordinace sportovního lékaře v berounské 

nemocnici, avšak za předpokladu, že by o tuto službu byl dostatečný zájem z řad veřejnosti. Přítomní 

členové vyjádřili zájem. 
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K bodu 5 - Závěr 

 

Další podněty a připomínky nebyly vzneseny. 

 

Na závěr poděkoval předseda komise všem přítomným za účast a oznámil, že termín příštího jednání 

komise bude oznámen emailem. 

 

Po vyčerpání programu předseda komise ukončil její jednání ve 20:30 hod. 

 

 

Zapsala: Michaela Zítová 

 

Ověřil: Michal Maryška 

 

Předseda komise: Mgr. Jan Piskáček 


